
Granollers 

Es confirmen 
les diferències en el si 
de la Intersectorial 
Les diferències existents en el sí de la Unió 
Intersectorial podrien ser la causa 
de rintent del trancament de les relacions 
més cordials iniciades dies enrera entre 
la Patronal i el Consistori 
Quan semblava que les relacions en-
tre el Consistori i la Unió Empresa-
rial Intersectorial entraven en una 
etapa sinó de fraternitat, si de cor-
dia itat, han sorgit de nou els proble-
mes per dos temes concrets: les or-
denances físcals i el Pla General 
d'Ordenació. 
Com es sabut, l 'Ajuntament, en la 
persona del Tinent d'alcalde d'Hi-
senda, Óscar Pelayo, va matenir dies 
enrera una entrevista amb membres 
de la Unió per tal d'escoltar les seves 

Mollet 

queixes en relació a l'ordenança 
1.3.2. que regula el pagament dels 
drets dels guals. En la trobada, que 
va fínalitzar amb satisfacció per amb-
dues parts , el responsable d'Hisenda 
va informar als empresaris de les di-
ferents modalitats de pagament. 
Però, després de estar-els-hi denegat 
el recurs mterposat al TEAP (Tribu-
nal Econòmic Administratiu Provin-
cial) i d'arribar a aquest acord amb 
el consistori, la Unió Empresarial ha 
interposat un nou recurs, en aquesta 

El canvi del PSUC 
a l'alcaldia de Mollet 
pot quedar entre dones 
Anna Bosch, actual alcaldesa de Mo-
llet del Vallès, no es presentarà a la 
reelecció del càrrec al no acceptar 
encapçalar la llista del PSUC en les 
properes eleccions municipals. 
Segons acord de l 'Agrupació Local 
del PSUC, celebrada el passat dia 
22, s'ha elegit com a cap de llista de 
l'esmentat partit a Carme coll, actual 
regidora d'Ensenyament de l 'Ajun-
tament de Mollet del Vallès. 
La decisió d 'Anna Bosch es va fer 
pública en el decurs d'un programa 
de Ràdio Mollet, quan a la pregunta 
de si es presentava a la reelecció del 
càrrec va manifestar que «no em pre-
sentaré a les properes eleccions, 
doncs jo crec que els quatre anys pels 
quals jo em vaig comprometre a estar 
al front de Talcaldia de Mollet ja 
s'estan acabant. Crec que el resultat 

d'aquests 4 anys és satisfactori i pen-
so que el poble en general n'està sa-
tisfet i jo personalment com a perso-
na que he estat aquí al davant i que 
he tingut la màxima responsabilitat 
però penso precisament també per 
que la feina més important i més 
dura, la de posar les coses en marxa, 
ja s'ha fet, i jo crec que hi ha altres 
persones també preparades que po-
den substituir perfectament a Talcal-
dia de Mollet a les properes elec-
cions)». 
El mateix dia que Anna Bosch mani-
festava les seves intencions per Rà-
dio Mollet, l 'Agrupació Local del 
PSUC es reunia per tal d'escollir el 
cap de llista que es presentarà a les 
properes eleccions, resultant escolli-
da Carme Coll, actual regidora de 
l 'Ajuntament de Mollet. 

ocasió davant l'audiència territorial. 
No cal dir que la reacció a l 'Ajunta-
ment ha estat de sorpresa i indigna-
ció davant la nova situació. D'altra 
banda, s'estan estudiant unes mesu-
res que poden ser aplicades als impa-
gats com per exemple: tancar el gual 
o decretar la total impossibilitat de 
tornar-el a obrir, a no ser qiiè pel 
mateix gual s'entri a un aparcament 
amb tres o més places. 
L'altre punt de fricció entre empre-
saris i Ajuntament rau en el Pla Ge-
neral d'Ordenació, projecte que ha 
rebut les més fortes crítiques —algu-
nes, cal dir-ho, malintencionades— 
per part de membres de la Unió In-
tersectorial. 

En aquest sentit, cal esmentar la di-
fusió d'una instància que convidava 
als granollerins a recórrer contra el 
Pla. Les incorreccions d'aquest docu-
ment eren tan importants que 
l 'Ajuntament s'ha vist obligat a pu-
blicar una nota oficial en la que des-
menteix tot el que no és cert. Fins i 
tot, el regidor d'Urbanisme, Josep 
Pujadas, va realitzar unes declara-
cions a Ràdio Granollers en les quals 
afirmava que no es poden entendre 
aquests atacs sense tenir en compte 
els interessos polítics que hi ha al 
darrera. 
Finalment, destacar l'acord al que 
han arribat Ajuntament i Gremi de 
Constructors d 'Obres de Granollers, 
en el qual manifesten la coincidència 
pel que fa al pla General i desauto-
ritzen les afirmacions contingudes en 
el document esmentat anteriorment. 

Carme Coll és l'attemativa del PSUC 

En manifestacions realitzades també 
a la emissora municipal Carme Coll 
va assenyalar que «s'ha de continuar 
amb la tasca que hem començat, però 
essent molt més ambiciosos amb ella 
mateixa, perquè crec que en aquests 
moments hem tingut la obligació 
d'assumir una sèrie de qüestions del 
funcionament anterior que estaven 
desfasades absolutament. És a dir, 
que hem tingut que fer amb certa 
manera i en segons què una política 
de «parcbes», i penso en aquests mo-
ments que la propera proposta electo-
ral ha d'ésser un programa ja més de 
gestió». 

L'Actualitat Comarcal, 31/12/1982, p. 9 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


